

Hymn

More Holiness Give Me

Piano Sheet Music / Guitar Sheet Music

聖歌

求賜我神聖心

鋼琴樂譜 / 簡譜 / 吉他樂譜



風火網頁 Webpage: <https://www.feng-huo.ch/>

Date: April 1, 2023



心志

408

紀哲生譯, 1973
PHILIP P. BLISS, 1873

求賜我神聖心

More Holiness Give Me

MY PRAYER 65 65雙
PHILIP P. BLISS, 1873

3. 3 6 5#4. 5. | 1. 1 7 1 3. 2. | 3. 3 6 5#4. 5. | 5. #4 3 4 5. 5. |



1. 求賜我神聖心, 內衷更奮勵; 苦中更有忍耐, 為罪孽悲悽;
 2. 賜我有感恩心, 信賴主我王; 更以主榮為榮, 主言滿希望;
 3. 賜我純潔性格, 力能克疵瑕; 脫離屬世罪污, 更渴慕天家;



4. 4 4 4 4. 3. | 6. 6 6 6 5. 5. | i. i i i i. 6. | 5. 5 4 2 1. 1. ||



越對救主信靠, 覺主愛越饒, 為主効勞多樂, 禱告有目標。
 為主憂而流淚, 表同情哀痛, 試煉中更柔順, 得救樂讚頌。
 合乎天國子民, 使我更有用, 且賜恩福, 聖潔, 更肖主聖容。



既是切慕屬靈的恩賜, 就當求多得造就教會的恩賜。林前 14 : 12

求赐我神圣心

Philip P. Bliss-1873

Philip P. Bliss-1873

3. 3 6 5 4. 5. | 1. 1 7 1 3. 2. | 3. 3 6 5 4. 5. | 5. 4 3 4 5 - -

1. 求 赐我神圣 心, 内 衷更奋 励; 苦 中更有 忍 耐, 为 罪孽悲 凄;
 2. 赐 我有感恩 心, 信 赖主我 王; 更 以主荣 为 荣, 主 言满希 望;
 3. 赐 我纯洁性 格, 力 能克疵 瑕; 脱 离属世 罪 污, 更 渴慕天 家;

4. 4 4 4 4. 3. | 6. 6 6 6 5 - - | i. i i i. 6. | 5. 5 4 2 1 - - ||

越 对救主 信 靠, 觉 主爱越 饶, 为 主效劳 多 乐, 祷 告有目 标,
 为 主忧而 流 泪, 表 同情哀 痛, 试 炼中更 柔 顺, 得 救乐赞 颂,
 合 乎天国 子 民, 使 我更有 用, 且 赐恩福 圣 洁, 更 肖主圣 容。

福音和愿求

⁷E-D, ⁷A-G, ⁷B⁷-A, Cm-Bm.

More Holiness Give Me

131

Prayerfully ♩ = 46-52

1. More ho - li - ness give me, More striv - ings with - in,
 2. More grat - i - tude give me, More trust in the Lord,
 3. More pur - i - ty give me, More strength to o'er - come,

More pa - tience in suf - fring, More sor - row for sin,
 More pride in his glo - ry, More hope in his word,
 More free - dom from earth - stains, More long - ing for home.

More faith in my Sav - ior, More sense of his care,
 More tears for his sor - rows, More pain at his grief,
 More fit for the king - dom, More used would I be,

More joy in his ser - vice, More pur - pose in prayer.
 More meek - ness in tri - al, More praise for re - lief.
 More bless - ed and ho - ly — More, Sav - ior, like thee.

Text and music: Philip Paul Bliss, 1838-1876

3 Nephi 12:48
 3 Nephi 27:27

390 More Holiness Give Me

Till we all come . . . unto the measure of the stature of the fulness of Christ. Eph. 4:13

MY PRAYER 6 5 6 5 D.

Philip P. Bliss, 1873

Philip P. Bliss, 1873

1. More ho - li - ness give me, More striv - ing with - in; More pa-tience in
2. More grat - i - tude give me, More trust in the Lord; More pride in His
3. More pu - ri - ty give me, More strength to o'er - come; More free-dom from

suf - f'ring, More sor - row for sin; More faith in my Sav - ior,
glo - ry, More hope in His word; More tears for His sor - rows,
earth - stains, More long - ings for home; More fit for the king - dom,

More sense of His care; More joy in His ser - vice, More pur - pose in prayer.
More pain at His grief; More meek - ness in tri - al, More praise for re - lief.
More used would I be; More bless - ed and ho - ly, More, Sav - ior, like Thee.

The musical score consists of a vocal line and a piano accompaniment line. The key signature has three flats (B-flat, E-flat, A-flat) and the time signature is 12/8. The score is divided into three systems, each with a vocal line and a piano line. The lyrics are placed between the lines of the score.

391 We Are Climbing Jacob's Ladder

Behold a ladder . . . and the top of it reached to heaven. Gen. 28:12

JACOB'S LADDER 8 8 8 5

Traditional Spiritual

Traditional Spiritual

1. We are climb - ing Ja - cob's lad - der. We are climb - ing Ja - cob's
2. Ev - ery round goes high - er, high - er. Ev - ery round goes high - er,
3. Sin - ner, do you love my Je - sus? Sin - ner, do you love my
4. If you love Him, why not serve Him? If you love Him, why not
5. We are climb - ing high - er, high - er. We are climb - ing high - er,

The musical score consists of a vocal line and a piano accompaniment line. The key signature has two sharps (F#, C#) and the time signature is 2/2. The score is divided into two systems, each with a vocal line and a piano line. The lyrics are placed between the lines of the score.

LIFE IN CHRIST

More Holiness Give Me

323

Philip P. Bliss

MY PRAYER. 6.5.6.5.D.
Philip P. Bliss

1. More ho - li - ness give me, More striv - ing with - in;
2. More grat - i - tude give me, More trust in the Lord;
3. More pu - ri - ty give me, More strength to o'er - come;

More pa - tience in suf - fer - ing, More sor - row for sin;
More pride in His glo - ry, More hope in His Word;
More free - dom from earth - stains, More long - ings for home;

More faith in my Sav - iour, More sense of His care;
More tears for His sor - rows, More pain at His grief;
More fit for the king - dom, More used would I be;

More joy in His serv - ice, More pur - pose in prayer.
More meek - ness in tri - al, More praise for re - lief.
More bless - ed and ho - ly, More, Sav - iour, like Thee. A - MEN.

More Holiness Give Me
Philip Bliss, 1873.

from www.traditionalmusic.co.uk

More holiness give me, more strivings within.
More patience in suffering, more sorrow for sin.
More faith in my Savior, more sense of His care.
More joy in His service, more purpose in prayer.

More gratitude give me, more trust in the Lord.
More zeal for His glory, more hope in His Word.
More tears for His sorrows, more pain at His grief.
More meekness in trial, more praise for relief.

More purity give me, more strength to o'ercome,
More freedom from earth-stains, more longings for home.
More fit for the kingdom, more useful I'd be,
More blessed and holy, more, Savior, like Thee.